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VIOLÈNCIA DE GÈNERE   <<>>

El Govern encapçalat pel social-
demòcrata Jaume Bartumeu es-
tudia crear una secretaria d’Estat
per a la Igualtat (o un nom simi-
lar, que encara no és clar). L’exe-
cutiu no tan sols en té la intenció,
sinó que està fent els passos ne-
cessaris per constituir un depar-
tament que només tirarà enda-
vant si, realment, es pot omplir
de contingut i s’aconsegueix que
el lideri una persona significativa
o, almenys, implicada. Així ho
van assegurar ahir fonts properes
al Govern, que van recordar que
aquesta àrea, que probablement

estaria lligada directament de
Presidència, ja figurava en el pro-
grama electoral del Partit Social-
demòcrata (PS). Les fonts consul-
tades també van explicar que el
que es vol evitar en qualsevol cas
és fer demagògia amb un depar-
tament d’aquestes característi-
ques.

La voluntat de l’executiu social-
demòcrata s’havia començat a
explicitar amb una persona en
concret. Diverses fonts han asse-
gurat que va ser el mateix Jaume
Bartumeu qui va demanar a la
metgessa Júlia Martínez Illescas
que liderés aquest departament.
Martínez Illescas, amb consulta a
Encamp i membre del PS a Cani-

llo (va formar part de la candida-
tura socialdemòcrata a les elec-
cions comunals del 2007 i va estar
a les travesses per anar a la terri-
torial de les darreres generals)
s’ha significat els darrers anys en
el sí del PS per impulsar diverses
iniciatives entorn a la dona. La
metgessa però, segons les fonts
consultades, va estimar-se més
no alterar el seu camí professio-
nal. Davant d’aquesta negativa, el
procés per crear la secretaria
d’Estat s’hauria alentit. El depar-
tament, segons les fonts consul-
tades ahir, hauria d’estar molt lli-
gat a la persona escollida. I
aquesta no seria una tasca gens
fàcil.

Com no va semblar fàcil que
ahir el cap de Govern es pronun-
ciés sobre el fet luctuós ocorregut
al carrer Prat de la Creu. Jaume
Bartumeu va preferir no pronun-
ciar-se sobre el succés, assegu-
rant que fer-ho podria suposar
“una ingerència” en la investiga-
ció. Per això, va explicar que calia
deixar a la policia i a la justícia
que fessin la tasca que tenen en-
comanda. I que “quan hi hagi
una resolució ferma” ja es po-
drien fer les manifestacions es-
caients. Preguntat per un even-
tual canvi per endurir les penes
contra la violència de gènere, va
dir: “No és bo legislar a partir de
la crònica de successos.” 

L’executiu estudia crear una secretaria d’Estat per a la Igualtat

TONI SOLANELLES

Andorra la Vella
QUÈ HA DIT

Jaume Bartumeu

“No és bo legislar a
partir del que pugui
dictar la crònica 
de successos”

CAP DE GOVERN


